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CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL 
Acta de la reunió del dia  18 d’octubre de 2010 

Assistents: 
 

Llar d’Infants l’Esquitx 

§ Sra. Fina González, directora 

§ Sra. Judit Casas  , representant del professorat. 

§ Sra. M. Teresa  Martínez , representant del personal no docent. 

CEIP. Els Pins 

§ Sr. Joan Palomeras, director 

CEIP. Torres Amat 

§ Sra. Emma Rodríguez, directora 

§ Sra. Fina Ginesta, representant del professorat 

§ Sra Rosa Escàmez. , representant del professorat 

§ Sra. Ana Martínez, representant de l’AMPA 

§ Sr. Miquel Díaz, representant del personal no docent 

Escola Vedruna 

§ Sra. Magda Casòliva, directora. 

§ Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

IES Llobregat 

§ Sra. Marta Sellas, directora 

§ Sra. Rosa Colell, representant del professorat 

§ Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

Escola Municipal de Música. 

§ Sra. Ruth Matamala, directora 

§ Sr. Jaume Torras, representant de l’AMPA 

Suport Tècnic. 

§ Sra. Iolanda Gordillo, Educadora Social 

Ajuntament 

§ Sr. David Saldoni , Regidor d’Educació 

§ Sra. Pilar Sala  , Regidora d’ERC 

Secretari del C.E. M. 
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§ Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 

 

En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta 

i havent excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que 

formen part d’aquest Consell comença la reunió que té lloc a Sallent, a les 

disset hores i trenta cinc minuts del dia 18 d’octubre de 2010. 

 

Formen part de l’ordre del dia els següents assumptes: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 
2. Número de matrícules per al curs 2010/11 
3. Aspectes a destacar de la vida escolar del centre a l’inici del 

curs.  
4. Seguiment i control. 
5. Temes sobrevinguts. 
6. Precs i preguntes.  

 
1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

 

Llegida l’acta del Consell Escolar del dia 12 de maig de 2010, s’acorda per 

unanimitat dels assistents la seva aprovació. 

 

2. Número de matrícules per al curs 2010/11 

 

Llar d’infants l’Esquitx. 

El total de nens matriculats al centre és de 91 nens distribuïts de la següent 

manera: 

Nens nascuts al 2010: 12 (tot cobert) 

Nens nascuts al 2009: 35 (5 places vacants encara) 

Nens nascuts al 2008: 51 (3 places vacants encara) 

 

La directora del centre comenta que hi ha nens matriculats al centre que 

resideixen en altres municipis i que també hi ha alumnes procedents d’altres 

països però que les seves famílies ja porten un temps vivint en el territori. 
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Escola Els Pins 

El director de l’Escola destaca l’augment significatiu de la matrícula a P3, tot i 

que no ha estat al final la quantitat esperada.  

 

Escola Vedruna 

La directora del centre informa que aquest any han estat 20 matrícules a P3 i una 

a 4rt. També comenta que s’ha intentat que a P4 s’augmentés la ratio del curs 

però no ha estat possible.  

 

Escola Torres Amat 

La directora del centre informa que aquest any la matrícula a P3 ha estat de 37 

alumnes.  

 

Escola Municipal de Música 

La directora de l’Escola comenta que pensaven que amb la crisi hi haurien 

menys matrícules però en canvi s’han incrementat i en aquest moments l’escola 

té matriculats 248 alumnes.  

 

Institut Llobregat.  

La directora del Centre informa que en aquests moments són 60 alumnes a 1r 

d’ESO però que s’han pogut mantenir les 3 línies del centre i per tant els 

grups/classe són de 20 alumnes.  En total al centre hi ha 433 alumnes.  

 

3. Aspectes a destacar de la vida escolar del centre a l’inici del curs.  
 

Llar d’infants l’Esquitx.  

La directora del centre presenta als nous representants del professorat i del 

personal de serveis i valora com un aspecte negatiu el fet que els curs hagi 

començat en data 7 de setembre ja que no han tingut temps suficient pel que fa 

a l’organització.  No obstant això tot ha anat bé.  

 

Continua la seva intervenció informant que pel que fa a la plantilla del centre tot 

ha anat normal i que properament hi haurà una baixa tant d’una mestra com 
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del conserge i que de moment sembla ser que el departament no les cobrirà.  

Pel que fa a la setmana de vacances del febrer, la llar d’infnats no fa aquesta 

setmana i en compensació els últims 4 dies de juny els alumnes estaran de 9 a 13 

hores al centre.  

 

Per finalitzar comenta que lamenten que per culpa de la crisi econòmica aquest 

any no puguin gaudir del programa de detecció precoç a la petita infància que 

s’estava realitzant al centre amb el suport de l’Ajuntament.  

 

Escola Pins.  

El director del centre comenta que iniciar el curs el dia 7 de setembre no ha estat 

una bona experiència ja que a més de les dificultats pel que fa a l’organització 

del curs, durant aquest dies va fer molta calor i això dificulta el ritme dels 

aprenentatges dels nens. Considera oportú que si tothom té el mateix sentiment 

pel que fa a iniciar el curs el dia 7 de setembre, des del Consell Escolar es faci 

saber al Departament d’Educació.  

 

Escola Vedruna. 

L’Escola Vedruna destaca que l’inici de curs ha anat bé. Volen destacar el fet 

que han estat a punt d’iniciar el protocol d’absentisme per una família que 

durant el mes de setembre havien marxat de vacances al Marroc, però que just 

van tornar abans d’iniciar aquest procés. Consideren que d’alguna manera les 

famílies de nouvinguts han de saber quin és el funcionament de l’escola a 

Catalunya i han d’adaptar-se a ell, ja que aquestes absències dificulten a l’hora 

de seguir el ritme escolar de l’alumne. També destaquen que l’AMPA de l’escola 

ha iniciat l’acollida matinal i que en aquests moments hi ha 8 infants que utilitzen 

aquest servei. Una altre tema que els preocupa és el de les beques de menjador 

ja que només una família de l’escola ha aconseguit aquest ajut i creuen que hi 

ha moltes més famílies que el necessitarien. Per finalitzar la seva intervenció 

informa al Consell que l’escola Vedruna, després dels darrers treballs realitzats 

entorn al medi ambient rebrà l’acreditació d’escola Verda. També consideren 

que no és una bona opció començar les classes el dia 7 de setembre i demanen 

que es pugui definir quin tipus d’activitat es farà de cara a la setmana de 
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vacances del febrer per tal de saber si l’escola ha d’organitzar alguna cosa o  

no.  

 

Escola Torres Amat. 

La directora del centre aprofita per presentar als nous membres de l’equip 

directiu del centre i comenta que l’inici del curs ha anat molt bé. A 1 de 

setembre tenien tots els professionals al centre, que en aquests moments són 32 

mestres,  1 TEI i  1 vetlladora a 15 hores setmanals. S’ha recuperat el professor de 

religió i també disposen d’un professor que cobreix un terç de jornada.  El centre 

té un aula d’acollida i es una escola de doble línia a tots els cursos. Continua 

explicant que l’AMPA del centre està pendent d’engegar l’acollida matinal i que 

durant aquest curs es treballarà de manera global a tots els cicles el tema de 

l’aigua al nostre entorn. El centre està adherit aquest curs al Pla català de 

l’esport, té un PELE concedit, i també realitzaran un projecte del Departament 

d’Agricultura sobre fruites i verdures.  Per finalitzar la seva intervenció, comenta 

que aquesta setmana començaran les obres de l’escola i que això farà que 

durant un parell d’anys, una part del passeig de la biblioteca estarà ocupada. En 

aquesta primera fase, s’enderrocaran les grades del pati actual i es farà un edifici 

on s’instal·laran les aules d’educació infantil.  Posteriorment s’enderrocarà l’ala 

dreta de l’escola (la que està al costat de l’Esquitx) i es construiria un nou edifici i 

la darrera fase seria l’adequació de l’edifici històric.  

 

Abans de continuar amb la resta d’intervencions, el Regidor d’Educació intervé 

per aclarir que el dia 15 de maig es va realitzar una primera proposta però que 

no es va veure clara i que la que s’ha acordat ara sembla molt millor perquè 

permetrà que els alumnes no hagin d’estar en cargoleres i que sigui molt més 

fàcil pel que fa a la organització del centre. També vol posar de manifest que 

l’equip tècnic contractat, el Departament d’Educació i l’Ajuntament faran un 

seguiment de les obres molt acurat i que estan molt sensibilitzats pel que fa a 

atendre les possibles problemàtiques que puguin anar sorgint ja que les obres no 

només alteraran el funcionament de l’escola Torres Amat sinó també la dels 

centres veïns.  
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Escola de Música.  

 

La directora de l’escola comenta que l’inici del curs ha anat bé, però que aquest 

curs no s’ha pogut iniciar el grup d’alumnes de P3 perquè no haver-hi demanda. 

També informa que des de l’escola s’impulsarà un debat amb famílies, 

ajuntament i mestres sobre el tipus d’escola de Música que es vol per al municipi 

de Sallent. Aquest debat sorgeix com a resposta a molts pares que veuen que els 

seus fills/es passen un volum considerable d’hores a l’escola de música que no els 

permet fer altres activitats extraescolars. El debat no pretén arribar a cap 

conclusió però si poder escoltar les diferents postures per tal de poder modificar si 

s’escau les qüestions que siguin més consensuades.  

 

Continua la seva intervenció explicant que l’escola aquest curs farà els 30è 

aniversari i que s’estan organitzant tot un seguit d’actes de caire musical durant 

el curs per tal de celebrar aquest fet; i finalment comenta que els dies de lliure 

disposició de les escola són 11 d’octubre de 2010, 7 de desembre de 2010 i 7 de 

gener de 2011. 

 

En aquest moments es fa un incís en l’ordre del dia per tal de comentar que al 

final tots els centres de Sallent coincideixen en els dies de lliure disposició (11 

d’octubre, 7 de desembre  i 16 de maig) a excepció de l’escola els Pins que 

realitza els que han estat acordats per la ZER Bages i l’Escola de Música que els 

ha comunicat avui.  

 

Institut Llobregat. 

 

La directora del centre comença la seva intervenció dient que el centre ha 

pogut conservar les 3 línies a l’ESO i que han augmentat una línia més de 

Batxillerat. També comenta que aquest curs s’ha recuperat el cicle formatius 

d’administratiu que s’havia perdut durant un any i es continua fent el cicle 

formatiu de grau mig de manteniment.  El centre porta a terme el projecte u per 

u, així com també un altre seguit de projectes i programes com el PROA, PRAT o 

PELE que ajuden a millorar la cohesió.  
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En aquest moments al centre hi ha 433 alumnes, 49 professors, 2 subalterns, 2 

administratius.  La directora del centre comenta que tenen un problema a les 

ales 1 i 2 de l’institut ja que s’han detectat subsidències a l’estructura de l’edifici 

que afegides a les subsidències del barri fa que els tècnics recomanin que s’utilitzi 

un altre zona per tal ubicar els tallers. En aquests moments s’han estat mirant dues 

naus on es podrien traslladar els cicles mentre s’espera poder construir una altra 

nau per tal de no perdre l’oferta.  

 

Pel que fa al fet de començar el curs el dia 7 de setembre, la directora del 

centre comenta que aquest any ha estat una mica més precipitat pel fet que no 

s’estava acostumat però que el proper any serà millor perquè tots el personal 

haurà de romandre al centre fins el dia 7 de juliol i per tant es podrà preparar 

abans totes les qüestions relacionades amb el curs següent.  

 

Per finalitzar la seva intervenció comenta que s’han esdevingut canvis en l’equip 

directiu del centre ja que els caps d’estudis són nous aquest curs.  

 

Abans de passar al proper punt de l’ordre del dia, el regidor d’Educació intervé 

per tal de fer un seguit de consideracions o valoracions respecte al que s’ha anat 

dient fins aquests moments.  

 

En primer lloc, felicita a l’equip directiu de l’escola Torres Amat pel nou repte i els 

ofereix la col·laboració de l’Ajuntament per tot allò que necessiti, cosa que fa 

extensiva a la resta de centres escolars. També aprofita per felicitar a l’escola 

Vedruna per l’obtenció de la denominació d’Escola Verda; així com per donar la 

benvinguda als nous representants de la llar d’infants l’Esquitx i de l’institut 

Llobregat.  

 

En segon lloc, pel que fa al tema que ha sorgit sobre l’inici de curs i la setmana 

de vacances del febrer, considera que és d’hora per tal de valorar-lo i que en tot 

cas en l’últim consell escolar municipal que es realitzi podem determinar com ha 
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anat i decidir si enviem alguna carta o no al Departament explicant les nostres 

consideracions al respecte com a Consell Escolar Municipal.  

 

En tercer lloc, vol manifestar que el programa de Detecció precoç que es 

portava a terme a les llars d’infants s’ha deixat de fer perquè la Generalitat de 

Catalunya ha retirat l’ajut que es rebia per aquest concepte. Manifesta que, tot i 

això el curs passat es va continuar fent, però la situació actual ha obligat a no 

poder continuar donant aquests servei que ha estat valorat molt positivament. 

No obstant tot, cal dir que els alumnes als quals se’ls detecti alguna necessitat 

educativa especial seran atesos per l’EAP de la zona.  

 

Per finalitzar, reprèn el tema sobre el debat que l’Escola de Música vol realitzar 

per tal de manifestar que considera que és un debat important i que ha de tenir 

clar que hi ha una voluntat d’ajustar pedagògicament i sense oblidar la qualitat 

de l’ensenyament per tal d’adaptar-ho a les necessitats dels usuaris del servei i 

del municipi.  Així doncs, el regidor demana als centres que en el cas que es parli 

d’aquest tema als claustres, li facin saber que opinen així com aprofita 

l’avinentesa per tal de convidar-los al debat.  

 

Pel que fa al tema de la música, la directora de l’IES Llobregat comenta que el 

seu centre convalida l’assignatura de música a aquells alumnes que assisteixen a 

l’escola de Música i durant l’estona que la resta de companys fan aquesta 

assignatura, ells fan deures. Considera que el debat és important però que s’ha 

de tenir molt en compte quin tipus d’escola és vol: una escola que prepari i doni 

els coneixements musicals suficients  o una escola per anar a passar l’estona.  

 

El representant de l’AMPA de l’escola de Música intervé en aquest moments per 

tal de convidar novament a tothom a assistir al debat així com també posar 

sobre la taula la possibilitat d’individualitzar o personalitzar el tema dels deures 

escolars amb les activitats extraescolars que fa cada alumne.   
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La directora de l’escola de Música comenta que la llei també permet fer 

convalidacions de música amb els alumnes de primària i que ells estan oberts a 

poder realitzar aquesta opció si des de les escoles es considera oportú.  

 

El regidor d’Educació intervé novament per tal de donar la seva opinió respecte 

al fet que es convalidi la música a primària considerant que no és la millor etapa 

per fer-ho ja que considera que la primària tots els nens han d’anar junts. També 

aprofita novament la paraula per felicitar a les escoles de Sallent per mantenir els 

seus plans anuals les excursions i colònies perquè considera que els nens no han 

de patir unes conseqüències que no tenen a veure res amb ells.  L’escola de 

Cabrianes és la única que no farà colònies ja que depenen de les decisions que 

es prenen a nivell de ZER. 

 

4. Seguiment i control. 

 

S’Inicia aquest punt de l’ordre del dia parlant del Projecte de Millora de l’Èxit 

Escolar.  

 

El tècnic d’Educació de l’Ajuntament de Sallent comenta que fa uns dies es va 

realitzar l’acte d’inauguració del curs acadèmic i la Taula Territorial d’Educació 

on es va parlar de les diferents accions dutes a terme en relació al projecte de 

millora de l’èxit escolar i les que s’han de realitzar durant aquest curs.  Per tal de 

no allargar la seva intervenció explicant aquests aspectes que ha varen ser 

exposats i que molts dels assistents al Consell van escoltar recorda la pàgina web 

del projecte on totes les persones interessades poden consultar i fer el seguiment 

del programa (http://e2-balsareny.sallententitats.cat). Aprofita l’avinentesa per 

aclarir una situació pel que fa a la trobada d’alumnes de sisè i primer d’ESO i a 

l’escala HIFI.  Comenta que tot i que el Consell Escolar Municipal no és l’òrgan 

decisori pel que fa a aquest projecte ja que no hi estan representats tots els seus 

integrants, creu necessari donar-ne compte de la situació al respecte d’aquest 

tema.  La qüestió resideix en la manifestació per part de les escoles de primària 

que aquestes dues accions que estan integrades dins el projecte alteren el ritme 

escolar dels alumnes de sisè. Després de parlar-ne en una reunió amb 

http://e2-balsareny.sallententitats.cat/
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representants dels equips directius de tots els centres participants i de diferents 

correus electrònics en els quals s’ha debatut la situació, s’ha acordat que cada 

centre participi en les activitats que consideri oportunes segons el que cregui 

oportú i que la data de la trobada continuarà mantenint-se abans de les 

preinscripcions perquè la majoria dels centres creuen oportú que es realitzi en 

aquestes dates.  

 

Un cop exposada aquesta qüestió, l’Educadora Social passa a comentar com 

ha anat tot el tema dels Ajuts a les famílies que l’Ajuntament de Sallent atorga.  

Així doncs, explica que el sistema d’utilització de xecs per fer els pagaments dels 

ajuts ha anat molt bé i que segons consta a l’Ajuntament tots els nens a principi 

de curs han portat el material a l’escola. S’ha presentat 157 peticions d’ajuts de 

llibres, d’aquestes 119 han estat aprovades i 38 han estat denegades ja sigui per 

qüestions econòmiques o bé perquè no complien els requisits de les bases.  Pel 

que fa als ajuts per activitats extraescolars s’han presentat 54 sol·licituds i 

d’aquestes, 44 han estat aprovades i 10 s’han denegat.   

 

L’Educadora continua la seva intervenció comentant que el fet que tots els 

alumnes hagin pogut iniciar el curs amb normalitat i amb tot el material necessari 

ha estat gràcies al treball conjunt amb els centres escolars.  També vol manifestar 

que en el moment de la seva incorporació s’ha trobat amb una feina molt ben 

feta i que els demana una mica de paciència ja que no fa ni un mes que s’ha 

incorporat al treball però que vol fer constar que s’ha sentit molt acollida i que 

considera que s’està fent molt bona feina a tots els centres escolars del municipi.  

Per finalitzar la seva intervenció, manifesta que les tasques de l’Educadora Social 

no són només la dels ajuts econòmics, sinó que van més enllà i encoratja a les 

escoles que utilitzin aquest recurs tantes vegades com els sigui necessari.  

 

El Regidor David Saldoni, aprofita l’avinentesa per informar que també s’ha 

incorporat a l’equip de Serveis Socials una nova treballador social que es diu 

Ariadna Bonells que s’encarregarà d’una part de l’atenció primària.  
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Un altre aspecte a comentar pel que fa al punt de seguiment i control és el del 

Consell d’infants.  El tècnic d’Educació informa que ja s’ha passat pels diferents 

centres escolars per tal de fer el procediment d’elecció dels Consellers i que el 

proper dissabte dia 23 d’octubre es realitzarà una trobada de Consells d’infants 

de les comarques del Bages i Berguedà, en concret hi participaran els municipis 

d’Artés, Berga, Callús, Santpedor, Sallent i Súria.  Per finalitzar, comenta que l’acte 

de Constitució del Consell d’infants es realitzarà durant el mes de novembre.  

 

5. Temes sobrevinguts. 
 
S’inicia aquest punt de l’ordre del dia parlant de la setmana del mes de 
vacances del mes  de febrer.  S’informa que des de l’Ajuntament es vol 
realitzar un casal que serà de dilluns a divendres de les 9 a la 13 hores. En 
aquest casal es realitzaran activitats culturals, esportives i lúdiques aprofitant 
els recursos municipals.  
 
Es parla de la possibilitat d’oferir un servei de menjador però no es veu prou 
clar ja que durant la setmana hi ha molts nens/es que utilitzen aquest servei 
de forma esporàdica.  
 
El Casal tindrà un cost de 20 euros a la setmana.   
 
El Regidor d’Educació informa que una colla de joves del municipi estan 
preparant també un servei d’activitats per a nens a la Turbina de 3 a 5 de la 
tarda.   
 
Un cop finalitzada aquesta qüestió, el Regidor d’Educació continua la seva 
intervenció introduint el tema del Transport Escolar. S’informa que s’han 
ampliat el nombre de parades i que en aquests moments el servei l’utilitzen 
10 nens/es. Aquesta nova iniciativa d’ampliar les parades per recollir als 
infants responia al fet de descongestionar la plaça de cotxes a les entrades i 
sortides de les escoles. El servei consta d’un monitor que acompanya als 
nens/es a cada escola i s’intentarà aguantar aquest curs tot i els pocs 
usuaris que se’n beneficien.   
 
En relació a la mobilitat, es demana que es pugui instal·lar un aparca 
bicicletes davant de l’escola Torres Amat.  
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El regidor d’Educació continua la seva intervenció comunicant que 
properament es podrà utilitzar novament l’espai infantil de “Cal Rovira” ja 
que s’han estat fent un seguit d’intervencions per tal d’ampliar-lo. Un 
representant de l’AMPA de l’escola Torres Amat comenta que, tot i el 
sistema de calefacció que hi havia en aquests espai, encara fa fred i caldria 
posar-ne més.  
 
El tècnic d’educació intervé en aquest moments per tal d’informar que ha 
començat un curs per  preparar les proves d’accés als CFGM. Aquest any 
no es podia continuar realitzant el PQPI iniciat el curs passat, però la 
Diputació de Barcelona ens ha atorgat una subvenció per tal de poder 
donar una sortida a totes aquelles persones que no tenen la titulació de la 
ESO independentment de l’edat que tingui i que volen tornar a reenganxar-
se al sistema educatiu. En aquest curs s’han matriculat 21 persones que 
realitzen aquesta formació els dimecres, dijous i divendres a les tardes a l’IES 
Llobregat.  
 
La directora de l’IES Llobregat comenta que personalment se sent molt 
satisfeta i feliç al comprovar que gràcies a aquest tipus de cursos, alguns del 
alumnes que havien abandonat el centre hi tornen per intentar incorporar-
se al sistema educatiu.  
 
Per finalitzar amb aquest punt de l’odre del dia, el regidor d’Educació pren 
la paraula per tal d’explicar que l’Ajuntament de Sallent està intentant 
realitzar un Pla d’inclusió social. Considera que aquest pla posa de manifest 
un estil de treballar que és el “que ens hem d’anar ficant al cap”.  Continua 
la seva intervenció dient que per inclusió s’entén el fet d’eliminar els factors 
d’exclusió social tant econòmics, legals, d’origen...  Hi ha molts motius pels 
quals tothom es pot sentir exclòs en un moment determinat i el que pretén el 
Pla és que es treballi des de tots els àmbits: educatiu, urbanístic, social, 
esportiu... per tal de que això no sigui així.   
 

6. Precs i preguntes.  
 
Des de la Llar d’Infants es demana als centres quin serà el dia que 
celebraran la festa de Sant Jordi. Es comenta que la majoria de centres ho 
faran el dia 15 d’abril i l’escola Vedruna la celebrarà el dia 12 perquè hi ha 
alguns cursos que marxen de colònies.  
 
També des de l’Escola Municipal es demana si els centres escolars saben 
quin dia realitzaran la festa de final de curs per tal de no coincidir amb altres 
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activitats. Els centres els comenten que encara no ho tenen clar, l’escola 
Vedruna confirma que ells el celebraran un dissabte, l’IES Llobregat 
comenta que serà el dia 28 de juny, la Llar d’infants creu que serà  pels 
voltants del dia 10 de juny i l’Escola Torres Amat els afirma que la festa serà 
un divendres però no saben quin dia.  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i quaranta cinc minuts del dia indicat a l’encapçalament 

d’aquesta acta. 

President del Consell Secretari del Consell 


